

# 會務報告 Announcements 04-10-2022

1. 我們在主裡歡迎黃聖亮牧師和鄭盈惠師母。感謝他們忠心服事主！

We welcome Pastor Luke Wong and sister Amy Wong in the Lord. Thank them for faithfully serving the Lord !

2. 本週五(4月15日)是"受難日"，下主日(4月17日)是復活節。請大家預備心來記念主耶穌在十字架上受死並三天後復活。

This Friday (4/15) is Good Friday, and next Sunday (4/17) is Easter. Please prepare your heart to remember the Lord's crucifixion and resurrection after three days.

3. 歡迎有小孩的家庭參加 4月17日 下午的復活節慶祝活動，詳情請參閱傳單。

We welcome family who has young children to attend the Easter celebration on 4/17 afternoon. Please see flyer for details.

# 會務報告 Announcements 04-10-2022

邀請您參加

## 復活節歡慶！

主辦：馬利蘭福音教會

地點：Stone Mill 小學  
14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878

時間：2022 年 4 月 17 日，星期日下午 12:30-2

聯繫：

電子郵件：[MarylandGospelChurch@gmail.com](mailto:MarylandGospelChurch@gmail.com)

電話號碼：240-449-4502

節目：

- 詩歌
- 故事
- 復活彩蛋遊戲
- 美術



耶穌復活了！

❖ 年齡 1 - 11 請自備復活節籃子或袋子

❖ 費用：免費

注意：下午 12:30 準時開始，不要錯過囉！

Invite You To

## EASTER CELEBRATION !

Hosted by: MARYLAND GOSPEL CHURCH

Where: Stone Mill Elementary School  
14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878

When: Sunday, April 17, 2022 12:30-2 PM

Contact:

Email: [MarylandGospelChurch@gmail.com](mailto:MarylandGospelChurch@gmail.com)

Tel. #: 240-449-4502

Activities:

- Sing along
- Story
- Easter Game
- Art



JESUS IS RISEN

❖ For ages 1 - 11, Please bring your own

Easter basket/bag

❖ Cost: Free

Note: Starts at 12:30 PM, don't miss out!

# 會務報告 Announcements 04-10-2022

4. 參考了 "疫情觀察委員會" 的報告之後，長執同工們經過禱告和慎重的討論，決定於5月1日 (主日) 重啟實體主日崇拜聚會。主日崇拜聚會的地點在 Stone Mill Elementary School (14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878)，時間是主日上午10點開始。具體的聚會安排將在接下來的幾週跟大家報告。

After listening to a report from the Covid Awareness Committee and with prayer and careful discussion, the elders and deacons have decided that we are going to resume the in-person Sunday Worship Service on May 1. The location is at Stone Mill Elementary School (14323 Stonebridge View Dr, North Potomac, MD 20878), and the service will start at 10:00am on Sunday. We are going to report more detailed plans in the following weeks.



# 會務報告 Announcements 04-10-2022

5. 下主日 (4月17日) 崇拜聚會之後有教會家庭時間，歡迎大家來參加。

There will be a church family time after next Sunday (4/17) service. Everyone is welcome to join the meeting.

6. 今年的第一次浸禮聚會將於5月14日 (週六) 下午1點到2點半在 First Baptist Church of Rockville (55 Adclare Rd, Rockville, MD 20850) 舉行。請願意受浸的弟兄姐妹與伍沛長老和何牧師聯繫。

The first baptism ceremony this year will be held on May 14 (Saturday) from 1:00pm to 2:30pm at First Baptist Church of Rockville (55 Adclare Rd, Rockville, MD 20850). If anyone wants to be baptized, please contact Elder Tony Ng and Pastor Tom He.

# 會務報告 Announcements 04-10-2022

7. 本週 "2-1-1讀經計劃"：本週五(4月15日)查經聚會暫停一次；背誦經文是彼得前書3:18 "因基督也曾一次為罪受苦，就是義的代替不義的，為要引我們到神面前。按著肉體說，他被治死；按著靈性說，他復活了。" 每日閱讀經文是馬太福音26-28章。歡迎大家參加每日的靈修聚會(週一到週五上午7:30-8:30)，或在教會的網站收聽聚會錄音。

[點擊鏈接晨更靈修分享](#)

This week's 2-1-1 Bible Reading Plan: We will not have Bible study gathering on Friday (4/15). Bible memory verse is 1 Peter 3:18 "For Christ died for sins once for all, the righteous for the unrighteous, to bring you to God. He was put to death in the body but made alive by the Spirit," Daily Bible reading: Matthew 26-28. You are welcome to join the daily devotion (Monday to Friday 7:30-8:30am), or listen to the recording on the church website.

[Click here for Morning Devotion](#)

## 奉獻 Offerings:

1) 郵寄支票到 Mail Check To: Maryland Gospel Church, PO Box 4328,  
Rockville, MD 20849-4328;

或 or

2) 網上信用卡 Online Credit Card: [點擊鏈接奉獻 Click here to Offer](#)  
指示 Instructions: [點擊鏈接奉獻指示 Click here to Offering Instructions](#)

## 團契小組 Fellowship:

[點擊鏈接中文網頁 Click here to Traditional Chinese Web Page](#)

[點擊鏈接英文網頁 Click here to English Web Page](#)

## 主日同工服事表 Sunday Service Team Schedule:

[點擊鏈接同工服事表 Click here to Sunday Service Team Schedule](#)